
Protokół Nr XIII 07 
z XII Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 7 grudnia 2007 roku 
w budynku Starostwa Powiatowego w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 

rozpoczętej o godz. 10°0
, a zamkniętej o godz. 1220 

Sesję otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego Kazimierz 
Krężałek. 

Sesję protokołowała: Sylwia Gardziel. 

W sesji uczestniczyło 20 radnych wg załączonej listy obecności /zał. Nr 1/. 
W obradach nie uczestniczyli: Dariusz Sobieraj, Dorota Tomasiewicz, Edward Nowak -
nieobecność nieusprawiedliwiona. 

W obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik- Wicestarosta Krośnieński. 
3. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
4. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
5. Jan Pelczar - Dyrektor - Nieetatowy Członek Zarządu Powiatu. 
6. Stanisław Kozielec - Przewodniczący Powiatowej Rady Podkarpackiej Izby Gospodarczej 

w Krośnie. 
7. Agnieszka Zygarowicz - Dyrektor Powiatowego Centrum Rodzinie. 
8. Marek Pepera - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie. 
9. Naczelnicy wydziałów. 
1 O. Przedstawiciel mediów. 

Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości oraz Radnych, a następnie - na podstawie 
listy obecności - stwierdził prawomocność obrad, przedstawił porządek sesji oraz poprosił 
o wniesienie ewentualnych uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia. 

Starosta wystąpił z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad w punkcie 7h - dotyczącym 

zmian w budżecie Powiatu Krośnieńskiego - o zapisu „z autopoprawką Zarządu", oraz 
poszerzenie punktu 7 porządku obrad - o podpunkt k - dotyczący wydatków budżetowych, 
których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2007. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu z XI Sesji Rady Powiatu. 
Radni nie wnieśli uwag i przyjęli go jednomyślnie. 

W punkcie 5 porządku obrad - interpelacje i zapytania - nie zabrano głosu. 

Realizując punkt 6 porządku obrad - informacja Starosty Krośnieńskiego z działalności 

Zarządu oraz realizacji uchwał Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - informację 

przedstawił Starosta Krośnieński /zał. Nr 2/. 



W punkcie 7a porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Korczyna 
prowadzenia zadań publicznych polegających na zimowym utrzymaniu niektórych dróg 
powiatowych - Pan Jan Pelczar Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu przedstawił 
projekt uchwały /zał. Nr 3/. Poinformował, iż chodzi o 11 odcinków dróg o łącznej długości 
41 km oraz, że przekazujący zastrzega sobie prawo do kontroli jakości wykonanych zadań. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
oraz Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przestawili pozytywne opinie komisji. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XIl/94/07 
w sprawie powierzenia Gminie Korczyna prowadzenia zadań publicznych polegających na 
zimowym utrzymaniu niektórych dróg powiatowych. 

Przystąpiono do realizacji punktu 7b porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie 
powierzenia gminie Krościenko Wyżne prowadzenia zadań publicznych polegających na 
zimowym utrzymaniu niektórych dróg powiatowych - Pan Jan Pelczar Dyrektor - Etatowy 
Członek Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały /zał. Nr 4/. Poinformował, iż chodzi 
o 3 odcinki dróg o łącznej długości 9,5 km. Nadmienił także, że w Gminie Krościenko Wyżne 
teren jest nieco łagodniejszy w utrzymaniu, jednak w zadaniu tym chodzi również o zimowe 
utrzymanie chodników, dlatego kwota dotacji zarówno dla Gminy Korczyna jak i Gminy 
Krościenko Wyżne jest taka sama. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
oraz Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przestawili pozytywne opinie komisji. 

Pan Edward Bargiel zwrócił uwagę, iż przekazanie dotacji dla Gminy Krościenko Wyżne 
powinni nastapić w miesiącu styczniu i marcu, a nie w styczniu i lutym. 

Pan Jan Pelczar Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu nadmienił, iż można się 

przychylić do zmiany tego zapisu, gdyż rozliczenie w obydwu przypadkach jest podobne. 

Radni pozytywnie przychylili się do zmiany w zapisie porozumienia dotyczącej terminu 
przekazania dotacji dla Gminy Krościenko Wyżne w miesiącu styczniu i marcu 2008 roku 
i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XII/95/07 w sprawie powierzenia Gminie 
Krościenko Wyżne prowadzenia zadań publicznych polegających na zimowym utrzymaniu 
niektórych dróg powiatowych. 

Realizując punkt 7c porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Krościenko Wyżne prowadzenia zadania publicznego należącego do Powiatu Krośnieńskiego 
- Pan Jan Pelczar Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały 
/zał. Nr 5/. Nadmienił, iż powiat dofinansowuje zadanie w formie dotacji celowej w kwocie 
60 tys. zł w 2008 roku oraz, że dotacja ta zostanie wykorzystana do dnia 30 listopada 2008 r. 
Dodał także, że koszt tej inwestycji wyniesie 300 tys. zł., przy czym Gmina Krościenko 
Wyżne przeznacza 60% środków finansowych na realizację tego zadania, natomiast Powiat 
40 % oraz, że na 2009 rok zostanie podpisane odrębne porozumienie. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
oraz Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przestawili pozytywne opinie komisji. 



Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XII/96/07 
w sprawie powierzenia Gminie Krościenko Wyżne prowadzenia zadania publicznego 
należącego do Powiatu Krośnieńskiego. 

W punkcie 7d porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Krościenko 
Wyżne prowadzenia zadania publicznego należącego do Powiatu Krośnieńskiego - Pan Jan 
Pelczar Dyrektor- Etatowy Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały /zał. Nr 6/. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
oraz Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przestawili pozytywne opinie komisji. 

Radni me wnieśli uwag głosowali za podjęciem uchwały Nr XII/97/07 
w sprawie powierzenia Gminie Krościenko Wyżne prowadzenia zadania publicznego 
należącego do Powiatu Krośnieńskiego (19 głosów- za, 1 głos - przeciwny). 

W kolejnym punkcie 7e porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia 
środków z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej - Pan Jan 
Pelczar Dyrektor- Etatowy Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały /zał. Nr 7/. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 

Pan Józef Turek podniósł temat dotyczący kosiarek, które zostaną zakupione z PFOŚiGW. 
Zapytał czy są to kosiarki samobieżne .. 
Pan Jan Pelczar Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu odpowiedział twierdząco. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XII/98/07 
w sprawie przeznaczenia środków z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej. 

Realizując punkt 7 f porządku obrad - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia zasad dokonywania zakupu lub przyjęcia darowizny aparatury i sprzętu 
medycznego - projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu /zał. Nr 8/. Poinformowała, iż 
w dniu 7 listopada 2007 roku została podjęta uchwała w sprawie określenia zasad 
dokonywania zakupu lub przyjęcia darowizny aparatury i sprzętu medycznego, jednak Zarząd 
Powiatu proponuje wprowadzenie zmian w tej uchwale. Dodała, iż uchwała zobowiązywała 
Dyrektorów tych jednostek do każdorazowego opiniowania przez Radę Społeczną 

planowanych zakupów aparatury i sprzętu medycznego. Nadmieniła, iż po zmianie uchwały 
w okresach półrocznych Dyrektorzy jednostek będą przedstawiać planowane zakupy 
aparatury i sprzętu medycznego. Proponuje się również wprowadzenie zapisu, iż 

w przypadkach nie cierpiących zwłoki ze względu na konieczność ratowania życia lub 
zdrowia pacjentów lub w przypadku zapewnienie prawidłowego funkcjonowania zakładu -
Dyrektor jednostki może podjąć decyzję o zakupie aparatury lub sprzętu medycznego bez 
zachowania warunków określonych w uchwale, przy czym zakupy te podlegają 

zaopiniowaniu na najbliższym posiedzeniu Rady Społecznej. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 



Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XII/99/07 
zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad dokonywania zakupu lub przyjęcia 
darowizny aparatury i sprzętu medycznego. 

W kolejnym punkcie 7 g porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie określenia zbycia, 
wydzierżawienia, wynajęcia, oddania w użytkowanie oraz użyczenia majątku trwałego -
projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu /zał. Nr 9/. Poinformowała, iż ustawa 
o Zakładach Opieki Zdrowotnej w art. 53 zobowiązuje podmiot, który utworzył zakład do 
określania zasad zbycia, wynajęcia, oddania w użytkowanie oraz użyczenia majątku trwałego 
Zakładów Opieki Zdrowotnej. Rada Powiatu I kadencji określiła te zasady uchwałą 
Nr XVII/176/2001 roku, jednakże zmienił się stan prawny. Uchwała ta nie odnosiła się do 
opiniowania niektórych czynności przez Radę Społeczną. Projekt uchwały uzależnia podjęcie 
tych czynności od zgody Zarządu Powiatu przy czym przy zbyciu majątku trwałego 
wymagana jest również opinia Rady Społecznej. Natomiast w odniesieniu do nieruchomości 
w projekcie zaproponowano stosowanie zasad określonych w uchwale Rady Powiatu 
Krośnieńskiego Nr XVIl/176/200 I z dnia 15 czerwca 2005 r. w sprawie zasad nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania na okres 
dłuższy niż 3 lata. Dodała także, iż projekt zawiera w załączeniu również wzór wniosku 
dyrektora jednostki o wyrażenie zgody. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XIl/100/07 
w sprawie określenia zbycia, wydzierżawienia, wynajęcia, oddania w użytkowanie oraz 
użyczenia majątku trwałego. 

Przystępując do realizacji punktu 7 h porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Powiatu Krośnieńskiego na 2007 rok /z autopoprawką Zarządu Powiatu/ - projekt 
uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu /zał. Nr 10/. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XIl/101/07 
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Krośnieńskiego na 2007 rok. 

W punkcie 7 i porządku obrad - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych 
w pow1ec1e krośnieńskim w 2007 roku - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta 
/zał. Nr 11/. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XIl/102/07 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację rehabilitacji 
zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2007 roku 

Realizując punkt 7j porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Muzeum 
Historycznego - Pałac w Dukli - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta /zał. Nr 12/. 
Dodał, że projekt tej uchwały jest konsekwencją kontroli, która została przeprowadzona na 



przełomie kwietnia i maja bieżącego roku w Muzeum Historycznym - Pałac w Dukli. 
Kontrola ta wykazała pewne nieścisłości w statucie tej jednostki - dotyczące organu 
upoważnionego do zatwierdzania sprawozdań finansowych. Nadmienił również, iż do 
składania w imieniu Muzeum oświadczeń w zakresie jego pracy i obowiązków majątkowych 
i finansowych wymagane jest współdziałanie dwóch osób: dyrektora i głównego księgowego 
lub osób przez nich upoważnionych. Sprawozdanie finansowe Muzeum będzie podlegać po 
podjęciu uchwały zatwierdzeniu przez Zarząd Powiatu Krośnieńskiego. Dodał również, iż 
projekt tej uchwały został uzgodniony z Ministrem Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

W dyskusji udział wzięli: 
1. Pan Józef Turek zapytał czy ten projektu uchwały nie powinien być zaopiniowany 

również przez komisję statutową. 
2. Przewodniczący Rady poprosił o opinię Radcy Prawnego. 
3. Radca Prawny zauważyła, iż należałoby odnieść się do zapisu w statucie 

poświęconego opiniowaniu projektów uchwał przez tę komisję. 
4. Wicestarosta wyjaśnił, iż zadaniem komisji statutowej jest op1mowame statutu 

Powiatu a nie jednostek podległych. 

Radni nie wnieśli uwag i głosowali za podjęciem uchwały Nr XII/103/07 w sprawie zmiany 
statutu Muzeum Historycznego - Pałac w Dukli (19 głosów - za, przy 1 głosie -
wstrzymującym się). 

W kolejnym punkcie 7j porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wydatków 
budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2007 - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu /zał. Nr 13/. Dodała 
także, że dotacja na ten cel zostanie przekazana w przyszłym roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XIl/104/07 
w sprawie wydatków budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają 
z upływem roku budżetowego 2007. 

Przewodniczący Rady ogłosił 1 O minut przerwy. 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania- w dyskusji udział wzięli: 

1. Pan Edward Bargiel odniósł się do wypowiedzi Starosty dotyczącej, tego iż Zarząd 
Powiatu zapoznał się z pismem mieszkańców ul. Brzozowskiej Gminy Krościenko 
Wyżne w sprawie budowy chodnika przy tejże ulicy. Zapytał czy było to tylko 
zapoznanie się z pismem czy też zostało to zadanie przyjęte do realizacji. 

2. Starosta poinformował, iż Zarząd Powiatu nie tylko zapoznał się z tym pismem, ale 
również przedyskutował tę kwestię. Dodał także, że jeśli Gmina Krościenko Wyżne 
w dalszym ciągu będzie zainteresowana partycypacją w kosztach, to zapewne zostanie 
ta dokumentacja opracowana. Nadmienił, iż jest to trudna inwestycja do realizacji. 



W punkcie 9 porządku obrad - wolne wnioski i zapytania - Przewodniczący Rady 
poinformował, iż po raz pierwszy w Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego uczestniczy Pan 
Stanisław Kozielec Przewodniczący Powiatowej Rady Podkarpackiej Izby Rolniczej Oddział 
w Krośnie. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Stanisławowi Kozielec. 

Pan Stanisław Kozielec wyjaśnił powód swojej obecności na Sesji Rady Powiatu. Dodał, iż 
obecność ta jest konsekwencją pisma skierowanego do Powiatu przez Zarząd Wojewódzki 
Podkarpackich Izb Rolniczych. Podniósł temat przeglądów opryskiwaczy oraz posiadania 
odpowiednich szkoleń w tym zakresie, jak również braku dofinansowania przedmiotowych 
badań. Wspomniał także o kosztach, jakie rolnicy ponoszą w związku z wymaganymi 
badaniami. Nadmienił, iż mandat za brak odpowiednich badań opryskiwaczy może wynieść 
do 1 tys. zł. Poinformował, że w miejscowości Przysieki znajduje się firma specjalizująca się 
w badaniach opryskiwaczy. Dodał, iż przedstawiciele z tejże firmy mają możliwość dojazdu 
do danej gminy w celu przeprowadzenia przedmiotowych badań. Poruszył temat komasacji 
gruntów. Wspomniał także, iż jest to temat bardzo trudny. Na koniec dodał, iż bez rolnictwa 
nie da się przetrwać. 

Następnie głos zabrał Pan Stanisław Kenar. Poinformował, iż w tym roku mija 15 lat 
działalności Polskiego Towarzystwa Sportowego „Sprawni Razem". Dodał także, iż klub ten 
funkcjonuje przy Zespole Szkół Gastronomiczno - Hotelarskich w Iwoniczu Zdroju oraz, że 
jest to organizacja pozarządowa o charakterze społecznym i sportowym, która powstała 
z inicjatywy nauczycieli szkół specjalnych. Zwrócił również uwagę na to, iż przed rokiem 
1992 nie było w Polsce organizacji zajmującej się sportem dzieci i młodzieży 
niepełnosprawnej intelektualnie. Nadmienił także, że w Polsce istnieje 16 Oddziałów 
Wojewódzkich PTSS „Sprawni Razem". Następnie przedstawił liczbę uczestników ogółem 
biorących udział w zawodach z terenu Województwa Podkarpackiego - 3 tys. osób, liczbę 
sekcji - 20, liczbę nauczycieli wychowania fizycznego - 18, liczbę trenerów - 5, liczbę 
instruktorów - 1 O, liczbę opiekunów - 28. W klasyfikacji punktowej Oddziałów 
Wojewódzkich PTSS „Sprawni Razem" w rywalizacji sportowej w latach 2003 - 2006, 
Województwo Podkarpackie zajęło 5 miejsce zdobywając 652 punkty. Dodał również, że 
najlepszą zawodniczką, jest Danuta Poznańska, która zdobyła 1 miejsce na I Igrzyskach 
Paraolimpijskich w Nagano podczas mistrzostw świata w szwedzkim Soleftea wygrywając ze 
wszystkimi Rosjankami w biegach. W plebiscycie 15 - lecia istnienia Stowarzyszenia 
w rankingu dziesięciu najlepszych sportowców - 2 miejsce zajęła wyżej wspomniana 
zawodniczka Danuta Poznańska (narciarstwo, kolarstwo). Natomiast wśród dziesięciu 
najlepszych trenerów znalazła się Krystyna Murdzek zajmując 5 miejsce (narciarstwo). 
Poinformował również, że w klasyfikacji najlepszych zawodników w Województwie 
Podkarpackim znajdują się: wspomniana już wcześniej Danuta Poznańska - medalistka 
Zimowych Igrzysk Paraolimpijskich Nagano 1998 w narciarstwie, Klaudia Sikorska -
medalistka mistrzostw świata w narciarstwie i kolarstwie, Barbara Biesiada, Dorota Klecha -
medalistka mistrzostw świata w tenisie stołowym, Magdalena Zygmunt - medalistka 
mistrzostw świata w narciarstwie i mistrzostw Europy w kolarstwie, medaliści mistrzostw 
świata w narciarstwie to: Sławomir Cichoń , Łukasz Cichoń i Mateusz Zima. Wśród osób 
najbardziej zasłużonych znaleźli się: Pani Krystyna Murdzek, Witold Tomkiewicz, Edward 
Jakieła - który został ogłoszony trenerem roku 2007 osób niepełnosprawnych. Dodał również, 
iż wszyscy wyżej wspomniani zawodniczy i trenerzy reprezentują Klub „Sprawni Razem" 
działający przy Zespole Szkół Gastronomiczno - Hotelarskich w Iwoniczu Zdroju. 



Pan Józef Turek wyraził swoje zadowolenie z uczestnictwa Pana Stanisława Kozielca 
w obradach Sesji Rady Powiatu. Dodał również, iż serdecznie zaprasza Pana 
Przewodniczącego Powiatowej Rady Podkarpackiej Izby Rolniczej na sesje do Gmin. Zapytał 
również o dofinansowanie badań opryskiwaczy oraz poruszył temat udostępnienia 
pomieszczeń do przeprowadzania szkoleń w tym zakresie. 

Starosta odpowiadając na pytanie Pana Józefa Turka, poinformował, iż jeśli chodzi 
o wsparcie finansowe w poruszanych kwestiach, to środki finansowe na ten cel muszą zostać 
zabezpieczone również w Gminach. Dodał, iż jeśli Gmina widzi potrzebę pomocy finansowej 
właścicielom opryskiwaczy i zabezpieczy na ten cel środki finansowe oraz zwróci się do 
Powiatu z wnioskiem o udzielenie pomocy, to Powiat również wygospodaruje na ten cel 
środki. Dodał, iż podobna sytuacja dotyczy dofinansowania badań gleb. Jeśli chodzi 
o szkolenia i działania informacyjne w tym zakresie, to Powiat będzie miał w nich swój 
udział. Należy jednak ustalić formę przekazywania informacji. Zauważył iż mogłoby się to 
odbyć za pośrednictwem Stowarzyszenia Sołtysów, którego Przewodniczącym jest Pan 
Law era. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, iż nosi się z zamiarem zaproszenia na Sesję Rady 
Powiatu Pana Lecha Gąsiorowskiego Przedstawiciela Podkarpackiej Agencji Restrukturyzacji 
i Modernizacji Rolnictwa. 

Pan Jan Białas poruszył temat dopłat do badań gleb oraz odpowiedzi na pismo, z jakim 
zwrócił się do Starostwa Powiatowego Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin 
i Nasiennictwa - dotyczącym dofinansowania badań z zakresu ochrony roślin. Wystąpił 
z propozycją, aby zwrócić się do tej jednostki z zapytaniem o organizację przedmiotowych 
badań. 

Starosta poinformował, iż Rozporządzenie Ministra Rolnictwa z 13 kwietnia 2007 roku mówi 
o tym, iż przedsiębiorstwo, które uzyskało zgodę na prowadzenie zadań, o których mowa, 
może się ubiegać o dofinansowanie tych działań z budżetu państwa w odpowiednim terminie. 
Natomiast jeśli jednostki te oczekują ponadto dofinansowania od samorządów, to musi być 
zachowana odpowiednia procedura tj. najpierw gminy muszą zabezpieczyć środki finansowe 
na ten cel a dopiero później mogą zwrócić się z wnioskiem do Powiatu o partycypację w tych 
zadaniach. 

Przewodniczący Rady podziękował za informację dotyczącą zimowego utrzymaniu dróg 
w sezonie 2007/2008 opracowaną przez Powiatowy Zarząd Dróg /zał. Nr 14/. 

Pan Stanisław Kenar zwrócił uwagę na zalegający śnieg na drogach będący wynikiem 
odśnieżania pługiem jednostronnym. 

Pan Stanisław Kozielec jeszcze raz zabrał głos w sprawie opryskiwaczy i badań gleb. 
Nadmienił, iż należy znaleźć odpowiednią drogę, aby pomóc rolnikom i ułatwić im 
prowadzenie gospodarstw rolnych. 

Pan Jan Pelczar Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu odniósł się do wypowiedzi Starosty 
dotyczącej dofinansowania badań, których to źródeł finansowania należy w pierwszej 
kolejności poszukiwać w Gminach, gdyż właśnie tam pobierane są podatki. 



Starosta poinformował, iż podejmując uchwałę budżetową wydaliśmy tym samym zgodą na 
wydanie gazety powiatowej. Zaapelował do wszystkich zgromadzonych aby mówić o tej 
gazecie, zachęcał również do zamieszczania w niej tematów z poszczególnych gmin. Dodał, 
iż jest to dwumiesięcznik w cenie 2 zł. Nadmienił także, iż zostanie ona wydana w nakładzie 
2 tys. egzemplarzy. Poruszył również temat negatywnie zaopiniowanych wniosków przez 
Zarząd Powiatu. Wyjaśnił, iż było to podyktowane tym, iż zostały one zbyt późno zgłoszone. 
Wyjaśnił, iż aby wnioski te mogły zostać rozpatrzone pozytywnie powinny zostać zgłoszone 
najpóźniej w październiku. Zauważył, iż projekt uchwały budżetowej musi zostać 
przygotowany i przedłożony Regionalnej Izby Obrachunkowej najpóźniej do 15 listopada. 

Na koniec Przewodniczący Rady oraz Starosta złożyli życzenia świąteczne. 

Przewodniczący zamknął obrady XII Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego o godz. 12.20. 


